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Verslag vergadering raadsronde Groene kamer    d.d. 4 juli 2017 

Verslag: de heer Van Vlodrop 
 
Kaderbrief 2017 en Jaarstukken 2016 (bestuurlijk en economie) 
 
Aanwezig: 
Voorzitter: de heer Frijns 
College: burgemeester Penn-te Strake en wethouder Aarts 
Griffie:   de heer Vinju 
 
Fractiewoordvoerders: de dames Godwin en Korsten en de heren Severijns, Erckens, Hoen, Smeets, 

Jongen en Beckers 
 
 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering. Aan het eind van het overleg wordt bekeken welke 
thema’s terugkomen in de memorie van antwoord. De informatie is uiterlijk maandag 10 juli 2017 
beschikbaar. De kaderbrief wordt op de raadsvergadering van 11 juli 2017 integraal besproken. 
 
VVD (Severijns) deelt mee dat de fractie zoals gebruikelijk haar vragen bewaart voor de discussie in de 
raadsvergadering. Spreker stelt voor om na de stadsronde, de informatieronde en het beantwoorden 
van vragen deze raadsronde in het vervolg over te slaan, omdat de discussie in dit overleg ook in de 
raadsvergadering gevoerd kan worden. 
 
Seniorenpartij (Erckens) sluit zich hierbij aan. Spreker benadrukt dat de fractie gelukkig is met de 
introductie van een procesregisseur veiligheidsbeleving. Dat kan zorgen voor een integrale aanpak van 
de problematiek en een stimulans voor het proces. 
 
Maastrichtse Volkspartij (Hoen) sluit zich aan bij het voorstel van de VVD. Spreker vindt de indeling in 
de kaderbrief verwarrend. Veel zaken lopen door elkaar en verder zijn ook de schriftelijke vragen niet 
allemaal beantwoord. Hij kondigt aan de opmerkingen van de fractie tijdens het debat in de 
raadsvergadering te zullen maken. 
 
Partij Veilig Maastricht (AlexMeij) heeft enkele vragen over het onderwerp: 

 In de gemeenterekenig staat dat de stedenband met El Rama beëindigd wordt. Dat is nu omgevormd 
naar een revolving fund. Wat zijn hiervan de financiële consequenties? 

 Wat is de stand van zaken van het LED nu een aantal gemeenten er uitgestapt zijn en wat betekent 
dat voor Maastricht? 

 Naast de onlangs geïntroduceerde meldapp kent de stad ook een verbeterapp met dezelfde functies. 
Hoe lang blijven deze apps naast elkaar bestaan? 

 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de gratis wifi in het centrum? 
 
D66 (Jongen) gaat in op de onderwerpen ‘internationaal Maastricht’, ‘veilig Maastricht’ en ‘de economie’. 
De fractie is teleurgesteld dat de burgers van Maastricht niet betrokken worden bij het onderwerp 
‘internationalisering’. Het is goed dat de uitwisseling met Cheng Du steeds meer resultaten oplevert, 
maar het zou de fractie veel waard zijn als de samenwerking met Luik, Hasselt en Aken meer van de 
grond komt, onder andere op het gebied van cultuur en werkgelegenheid (uitwisseling vacatures). 
Spreker roept de burgemeester op om hiervoor volgend jaar concrete projecten aan te dragen. 
De heer Jongen kondigt aan in de raadsvergadering plannen in te zullen dienen voor uitbreiding van het 
aantal handhavers. De bezetting is, gezien de taken en de regelgevingen, nog altijd beneden peil. 
Een van de speerpunten van de stad is ‘economie’. Daar wordt echter weinig aandacht aan besteed in 
de kaderbrief. Spreker roept op om initiatieven van de detailhandel (die andere regelgeving vereisen, 
bijvoorbeeld samenwerkingen tussen een kapper en een drankenhandel) niet te laten stranden in een 
woud van bureaucratie. Hij vraagt de gemeente om in die gevallen welwillend te handelen. 
 
CDA (Beckers) heeft geen opmerkingen over het jaarverslag van de griffie. Wat betreft de kaderbrief 
sluit het CDA zich aan bij de eerder gemaakte opmerkingen. De fractie heeft nu geen opmerkingen over 
de door het college voorgestelde keuzes. Spreker kondigt aan daar in de raadsbehandeling op terug te 
zullen komen. Ook het CDA heeft opmerkingen over de huidige opzet met nu ook in deze raadsronde 
weer een vragenrondje met het college. 
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Spreker heeft verder nog een aantal opmerkingen en vragen: 

 Bij de programmahoofdstukken wordt bij de realisatie heel vaak de tekst ‘conform, gerealiseerd en in 
uitvoering’ vermeld, echter zonder verdere uitleg over de voortgang. 

 Het CDA prijst de stappen die gezet worden bij het grensoverschrijdend vervoer. 

 Wat is de stand van zaken van het LED-construct nu Heerlen en Vaals zijn uitgetreden? Is er al zicht 
op de nabije toekomst van dit construct? In het kader van de begroting vraagt spreker om meer 
informatie. 

 Recent is gesproken over de alsmaar toenemende samenwerkingsvormen, onder andere binnen 
gemeenschappelijke regelingen. Maastricht treedt vaak op als centrumgemeente. Kan de 
gemeentelijke organisatie dat wel allemaal aan en wordt Maastricht daar wel voldoende voor 
betaald? 

 De Interreg-aanvraag voor Demo Cycle zou in april 2017 worden afgehandeld. Spreker vraagt naar 
de stand van zaken. 

 De spreekuren voor de creatieven hebben plaatsgevonden, zo wordt gemeld. Wat heeft dat 
opgeleverd? 

 Wat zijn de resultaten van de pilot Mengvormen horeca en detailhandel (blurring)? Ook hierover 
wordt alleen meegedeeld dat de pilot heeft plaatsgevonden. 

 Ook bij het plan van aanpak Aanloopstraten wordt slechts conform gemeld dat er gewerkt wordt aan 
een betere communicatie. Spreker vraagt om verdere informatie. 

 Waarom is er nog steeds sprake van een structureel tekort bij reclamebelasting? Door de 
samenvoeging met precario worden de zaken nog ondoorzichtiger. Het CDA pleit voor een andere 
manier van begroten. 

 Er is nog steeds sprake van een structurele groei van inhuur, terwijl enkele jaren geleden de 
opdracht is verstrekt om de externe inhuur terug te dringen. Verder is er ook geen reden van die 
structurele groei aangegeven. Wellicht dat een deel van de flexibele schil beter in vaste dienst kan 
treden. De mensen kunnen wellicht op diverse plaatsen worden ingezet. Spreker benadrukt dat de 
gemeente op dat gebied ook een voorbeeldfunctie heeft. 

 
PvdA (Godwin) leest in de kaderbrief onder paragraaf 7 bij Versterking crisisbeheersing en 
rampenbestrijding dat er over de eventuele alternatieve dekking vanaf 2019 meer duidelijkheid komt na 
de vergadering van het algemeen bestuur in juni 2017. Spreekster vraagt naar de stand van zaken. 
De veiligheidsbeleving laat in een aantal wijken nog veel te wensen over. Mensen vragen om sneller en 
adequater te reageren op zaken die bijvoorbeeld het veiligebuurtenteam aandraagt. Er wordt nu 
voorgesteld om een procesregisseur in te zetten om sneller tot oplossingen te komen. Spreekster merkt 
daarbij terzijde op dat dergelijke functionarissen, de stadsdeelleiders, eerder zijn wegbezuinigd. 
De betreffende taskforce gaat in de toekomst meer mandaat krijgen. De PvdA wil weten wanneer dat 
daadwerkelijk, met de inzet van de bijbehorende financiering, gaat gebeuren. 
Op het Manus-van-allesfestival bleek dat mensen, zelfs een lid van het veiligebuurtenteam 
Wittevrouwenveld, niet op de hoogte waren van de app Buurtpreventie. Spreekster vraagt het college 
daarom om meer bekendheid te geven aan die app. 
In het kader van de aanpak van radicalisering en jihadisme wordt voorgesteld om een ervaren 
procescoördinator aan te stellen ‘om de informatiepositie van de overheid te versterken’. Spreekster 
weet dat er iedere twee weken binnen het veiligheidshuis met de betrokkenen over wordt gesproken. Zij 
vraagt daarom naar de toegevoegde waarde van een dergelijke functionaris. 
De nieuwe regiomanager van het UWV was gecharmeerd van het arbeidscentrum voor mensen die bij 
Nedcar werken. Hij stelt voor om iets dergelijks ook te organiseren voor andere bedrijven. Tussen 
Maastricht, Sittard-Geleen en Heerlen is inmiddels een convenant afgesloten om op dat gebied te gaan 
samenwerken. Spreekster stelt voor om daar – ten behoeve van een goede aansluiting op de 
arbeidsmarkt – ook het UWV bij te betrekken. 
Mevrouw Godwin kondigt tot slot een motie aan over de Stadsvisie 2030. De visie is in 2008 voor het 
laatst geactualiseerd. Er is behoefte aan een nieuwe actualisatie. In de motie vraagt de PvdA om 
daarvoor samen met de betrokkenen in de stad het proces op te starten en dit af te ronden voor de 
bespreking van de Kaderbrief 2018. 
 
GroenLinks (Korsten) heeft gelezen dat het programma Europ Calling wordt voortgezet. Spreekster 
vraagt om meer informatie en wil weten hoe dit wordt ingepast binnen andere initiatieven voor 
samenwerking op dit gebied. Zij vraagt ook meer formatie over de samenwerking met Cheng Du. Er 
wordt gesproken over samenwerking op het gebied van hoger onderwijs (de medische faculteit) en 
initiatieven van bedrijven. Zij wil weten of de samenwerking nog wordt uitgebreid naar andere terreinen. 
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De gemeente moet, conform de vragen en wensen van de fracties, veranderen van rol: van regisseur 
naar facilitator. In gesprekken met onder anderen mensen die burgerinitiatieven hebben ingediend, blijkt 
dat dat proces moeizaam verloopt. Ook kost het moeite om het broedplaatsenbeleid integraal onder te 
brengen in de gemeentelijke organisatie. De aangekondigde procesregisseur veiligheidsbeleving zou op 
dat gebied een katalysator kunnen zijn. Daar wordt echter niet over gesproken. Spreekster vraagt om 
een toelichting. Zij wil ook weten hoe het effect van de inspanningen van een dergelijke regisseur wordt 
gemeten. 
De netwerkregisseur voor radicalisering is nodig om de communicatie op gang te houden met allerlei 
verschillende betrokken partijen. Spreekster wil weten of de regisseur ook preventief iets bij kan dragen. 
GroenLinks betreurt het dat er in de kadernota met geen enkel woord gesproken wordt over het 
onderwerp ‘cultuur’. Het programma Student en Stad heeft zich met succes gericht op de door 
GroenLinks aangedragen onderwerpen, onder andere over het faciliteren van zowel Nederlandse als 
buitenlandse studenten. De fractie stelt voor om onderzoek te doen hoe de studenten voor de stad 
behouden kunnen blijven, onder meer door ze meer burgers van deze stad te laten worden. 
 
Burgemeester Penn-te Strake kondigt aan dat de vragen over Rama schriftelijk zullen worden 
beantwoord. 
Onder andere D66 heeft vragen gesteld over internationalisering. Spreekster is het met de fractie eens 
dat er geen overzicht is van de bereikte resultaten. Dat wordt al jaren geprobeerd, maar zo werkt het 
kennelijk niet. Tussen de MAHHL-steden vindt regulier overleg plaats, maar in de uitwerking komt er 
vaak niets van terecht. MAHHL heeft wel de agenda van de EMR (Euregio Maas-Rijn) mede bepaald. 
Dat concrete resultaat is in het afgelopen jaar behaald. De EMR is een construct van vijf gouverneurs. 
Het is een log apparaat met weinig slagkracht. Er wordt nu echter gewerkt aan een nieuwe governance, 
slagvaardig en lean. Spreekster heeft daar een goed gevoel bij. 
De City Deal van Eurolab gaat over grensoverschrijdende arbeid. Het is een deal met het departement 
van Binnenlandse Zaken. Uit de deal volgt een groot aantal projecten. Spreker kondigt aan daar later 
meer informatie over te zullen verstrekken. 
Binnen de Heuvellandagenda wordt gewerkt aan het thema ‘taal’. Taal is belangrijk bij 
grensoverschrijdende samenwerkingen. Er wordt onder andere gepleit voor behoud van Duits en Frans 
op de middelbare school. 
Binnen Tripool werken Maastricht, Heerlen en Sittard-Geleen samen in het project 
Grensoverschrijdende agglomeratievorming. In het project worden meetings met ambtenaren uit de 
regio georganiseerd. De afzonderlijke grensoverschrijdende projecten maken deel uit van de portefeuille 
van de betreffende wethouders economie en sociale zaken. 
Europe Calling heeft Maastricht internationaal op de kaart gezet. Het heeft onder andere een netwerk 
opgeleverd van 3000 Europese jongeren. Zij leveren informatie waarmee Maastricht nog meer op de 
Europese kaart gezet kan worden. Ook op dat gebied vinden er nog ontwikkelingen plaats. 
De universiteit heeft de gemeente uitgenodigd om samen met de provincie te werken aan Maastricht als 
Europese stad. Het Maastrichts informatiecentrum bevat drie centra die dagelijks werken aan de 
grensoverschrijdende problematiek. 
De burgemeester beaamt dat er weinig gebeurt binnen de samenwerking tussen Maastricht en Aken. 
Het is echter beter om per thema te zoeken naar de mogelijkheden voor samenwerking en deze verder 
te stroomlijnen. Aken had bijvoorbeeld ideeën over de inzet van pedelecs, maar ook Arriva had plannen 
op dat gebied. Het is niet handig dat projecten door elkaar lopen. 
D66 vroeg om een uitbreiding van het aantal handhavers. Eerder is uitgelegd hoe de capaciteit wordt 
ingezet. Het is aan de raad om daar andere politieke keuzes (met bijbehorende financiële 
consequenties) in te maken. 
 
D66 (Jongen) begrijpt dat de materie van de internationale samenwerking weerbarstig is. Het doet 
spreker deugd wat er allemaal op dat gebied gebeurt. Hij stelt voor om dat beter te communiceren. 
 
Burgemeester Penn-te Strake zegt toe zaken beter te zullen communiceren, over zaken die lukken, 
maar ook over de moeilijkere zaken. 
De PvdA heeft vragen gesteld over de begroting van de veiligheidsregio. De Begroting 2018 is 
goedgekeurd. In de Begroting 2019 wordt aandacht besteed aan alternatieve dekking. 
Verder is gesproken over wegbezuinigde stadsdeelleiders. Spreekster is daar niet van op de hoogte. Zij 
benadrukt dat het nu – bij de procesregisseur – gaat om een nieuwe functie in het kader van de 
veiligheidsbeleving. De criminaliteitscijfers dalen, maar het gevoel van onveiligheid neemt toe. Dat heeft 
onder andere te maken met verlichting, groenvoorziening, sociale contacten en bijvoorbeeld contacten 
met buurtwerkers. De taskforce veiligheidsbeleving werkt aan een integrale aanpak van deze 
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verschillende aspecten, zodat zaken in samenhang kunnen worden opgepakt, met een goeie regie en 
een verbinding met buiten. Dat vergt een nieuwe – integrale – manier van samenwerken binnen de 
eigen organisatie. Dat alles moet binnen twee jaar geregeld zijn. Dan zijn ook de nieuwe functionarissen 
niet meer nodig. 
 
PvdA (Godwin) herhaalt dat de eerder genoemde functionaris ook die functie had. Hij had ook aandacht 
voor de onveiligheid in de buurt. Spreekster vertrouwt erop dat het met het aanstellen van deze 
procesregisseur goed komt. 
 
Burgemeester Penn-te Strake legt uit dat een dergelijke regisseur voorlopig voor een wijk is 
aangewezen; vervolgens wordt het gefragmenteerd uitgebreid naar de meest kwetsbare wijken. 
Op de vragen over het mandaat en de financiën kan de burgemeester nog geen antwoord geven. Het 
gaat om een netwerksamenwerking, samen met de veiligebuurtenteams. 
 
PvdA (Godwin) deelt mee dat er in de kaderbrief expliciet wordt gesproken over het mandaat en de 
financiën. Het mandaat komt in de toekomst bij de teams te liggen. Spreekster wil weten wanneer dit 
daadwerkelijk wordt gerealiseerd. 
 
Burgemeester Penn-te Strake geeft aan dat op te zullen nemen met wethouder Gerats. 
De burgemeester deelt mee dat de veiligebuurtenteams doorgaans goed op de hoogte zijn van de 
veiligebuurtapp. Zij zegt toe dit op te zullen nemen met wethouder Gerats. Wellicht dat er meer 
ruchtbaarheid aan gegeven moet worden. 
De aanpak van radicalisering is een nieuw onderwerp. In Zuid-Limburg wordt daar op een goede manier 
aan gewerkt. De betreffende procescoördinator moet werken aan een netwerk van diverse 
groeperingen, bijvoorbeeld van salafistische organisaties, voor het verkrijgen van informatie, maar ook 
ten behoeve van een preventieve werking. Zij denkt dat het netwerk na twee jaar in kaart is gebracht. 
 
PvdA (Godwin) betwijfelt of de termijn van twee jaar voldoende is om het vertrouwen van deze 
organisaties en andere spelers in het netwerk te winnen. 
 
Burgemeester Penn-te Strake benadrukt dat de radicalisering met de aanstelling van een speciale 
procescoördinator specifiek wordt aangepakt. Zij denkt dat deze functionaris binnen twee jaar veel kan 
hebben bereikt. 
Europe Calling wordt aangestuurd door de burgemeester en de commissaris van de Koning van de 
provincie. Het was destijds een project van een jaar, maar er waren voldoende redenen om ermee door 
te gaan. Daarvoor wordt nu een nieuw voorstel voorbereid. 
De samenwerking met Cheng Du betreft het onderwijs (de hogeschool en de universiteit), maar er 
zullen ongetwijfeld ook nieuwe vormen van samenwerking aan de orde komen. De samenwerking wordt 
eind 2017 geëvalueerd. 
De taskforce veiligheidsbeleving is een goed voorbeeld van een integrale aanpak. Een heel nieuw 
project met deze integrale aanpak is het project Kinderen op de kaart, waar vier wethouders en de 
burgemeester bij zijn betrokken. De vragen over Student en Stad betreffen de portefeuille van 
wethouder Damsma. 
 
Wethouder Aarts gaat in op de vragen over de stand van zaken van LED. Heerlen heeft zich 
teruggetrokken en enkele kleine gemeenten hebben bezwaren geuit. De raad heeft gevraagd om 
Heerlen er weer bij te betrekken. Daar wordt nu met Heerlen over gesproken. Ook met de provincie 
wordt gesproken over een meer prominente, ook financiële, rol binnen LED. Het bestuur van LED 
spreekt ook met de kleine gemeenten. 
De genoemde apps (meldapp en verbeterapp) blijven naast elkaar bestaan. Wifi is conform de opdracht 
van de raad op enkele pleinen gerealiseerd. Het centrummanagement spreekt met de ondernemers in 
de stad om afnemer te worden van Ziggo. Als een bepaald percentage daartoe de bereid is, is Ziggo 
bereid om gratis wifi in de hele binnenstad te realiseren. Als zich niet voldoende ondernemers 
aanmelden, dan vraagt Ziggo een bijdrage van de gemeente. Die bijdrage is ongeveer gelijk aan de 
huidige kosten van wifi op de pleinen. 
De wethouder heeft de indruk dat er in de kaderbrief evenveel wordt gesproken over economie als over 
andere onderwerpen. Hij benadrukt daarbij dat er gestreefd is naar een beknopte kaderbrief. Op het 
gebied van cultuur wordt 900.000 euro extra uitgetrokken voor het theater. 
Het CDA heeft vragen gesteld over de kosten van samenwerking. De wethouder deelt mee dat het bij 
gemeenschappelijke regelingen redelijk goed geregeld is. Hij zegt toe te zullen onderzoeken of de 
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bedragen nog wel actueel zijn. De wethouder kondigt aan de vragen over de Interreg-subsidie, de 
spreekuren voor de creatieven, de aanloopstraten en de mengvormen bij horeca/detailhandel te zullen 
beantwoorden in de memorie van antwoord. Hij kondigt verder aan de opmerkingen van het CDA over 
reclamebelasting in de Begroting 2018 te zullen verwerken. Hij merkt daarbij op dat de opbrengsten van 
de toeristenbelasting enorm zijn toegenomen. Daarmee kan het tekort bij de reclamebelasting worden 
gedekt. 
Verder zijn er opmerkingen gemaakt over externe inhuur. Wethouder Aarts kondigt aan daar in de 
memorie van antwoord op terug te zullen komen. 
In het kader van het arbeidsmarktbeleid is er intensief gesproken met VDL Nedcar. Daar is ook het 
UWV bij betrokken. Spreker zegt toe na te zullen gaan wat de stand van zaken is. 
 
PvdA (Godwin) heeft signalen van bedrijven gekregen dat ze geen personeel kunnen vinden. 
 
Wethouder Aarts beaamt dat het tekort aan personeel een probleem aan het worden is. Het aantal 
werklozen in de WW is door de aantrekkende economie al gedaald tot 4%. Daardoor kunnen 
bijvoorbeeld bedrijven in de Beatrixhaven moeilijk aan goed gekwalificeerde mensen komen. 
 
D66 (Jongen) deelt mee dat in Maastricht nog steeds meer dan 5500 mensen in de bijstand zitten. 
 
Wethouder Aarts beaamt dat de gemeente er nog niet in slaagt om deze mensen aan het werk te 
helpen. Hij benadrukt dat het gaat om een weerbarstige problematiek, maar zegt ook dat Maastricht het 
beter doet dan het landelijke gemiddelde. De wethouder merkt daarbij op dat het vaak ook om mensen 
gaat die – vanwege allerlei redenen – ongeschikt zijn voor een reguliere baan. 
 
VVD (Severijns) vindt dat mensen ook gemotiveerd moeten worden, bijvoorbeeld in de vorm van extra 
inkomen. 
 
Wethouder Aarts ziet uit naar de plannen van het UWV. 
Er is verder een motie aangekondigd om de stadsvisie te actualiseren. Spreker is het daarmee eens, 
maar zegt erbij dat die niet al bij de bespreking van de Kaderbrief 2018 gerealiseerd kan zijn. 
 
VVD (Severijns) merkt op dat de nieuwe Omgevingswet een belangrijke impact zal hebben op de visie. 
 
Wethouder Aarts deelt mee dat het behouden van studenten voor Maastricht constant een punt van 
aandacht is. De verschillende rapporten hierover, over de vermeende braindrain, geven tegenstrijdige 
informatie. 
 
GroenLinks (Korsten) vraagt daarbij extra aandacht voor de buitenlandse studenten. 
 
Maastrichtse Volkspartij (Hoen) vraagt in dat kader aandacht voor de verloedering van winkelcentra, 
bijvoorbeeld de Brusselse Poort. 
 
Wethouder Aarts beaamt dat het belangrijk is dat dergelijke centra kwalitatief op orde zijn. De nieuwe 
eigenaar van de Brusselse Poort pakt de problemen serieus aan. Er wordt onder andere gesproken 
over de vestiging van een Aldi in dat winkelcentrum. 
 
Tweede termijn 
 
GroenLinks (Korsten) komt terug op de procesregisseur veiligheid. Spreekster is van mening dat het 
een andere functie betreft dan de stadsdeelleider waar de PvdA over sprak. Een procesregisseur werkt 
integraal aan een oplossing. Spreekster vraagt om meer informatie over deze werkwijze. 
 
Wethouder Aarts kondigt aan daar in de memorie van antwoord dieper op in te zullen gaan. 
 
De voorzitter constateert dat de zaken die terugkomen in de memorie van antwoord, zijn genoteerd. Hij 
sluit dit deel van het overleg af. 
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Jaarverslag 2016 van de gemeenteraad 
 
Aanwezig: 
Voorzitter: de heer Frijns 
College: - 
Griffie:   de heer Vinju 
 
Fractiewoordvoerders: de dames Godwin en Korsten en de heren Severijns, Erckens, Hoen, Smeets, 

Jongen en Beckers 
 
 
VVD (Severijns) prijst het jaarverslag. Het geeft inzicht in wat de gemeenteraad doet en wat het kost. 
 
De overige fractiewoordvoerders sluiten zich daarbij aan. 
 
De voorzitter constateert dat het Jaarverslag 2016 van de gemeenteraad ter besluitvorming kan 
worden voorgelegd. Hij bedankt de aanwezigen voor hun bijdragen en sluit het overleg om 21.30 uur. 


